



1. Parkplätze | Parking spaces

Abweichende Lieferanschrift Address for delivery, if different	Bearbeitungsvermerke Application processed

2. Kategorien | Categories

- | | |
|---|--|
| <p>A Innerhalb des Messegeländes stehen nur begrenzt Stellflächen für PKW/PKW-Anhänger (bis 5,00 m Länge) zur Verfügung.</p> <p>B Parkplätze für LKW, LKW-Anhänger, Sattelaufleger, Busse, Transporter, Container oder Wechselbrücken (über 5,00 m Länge) können nur außerhalb des Messegeländes auf dem LKW-Parkplatz bereitgestellt werden.</p> | <p>A There are only a limited number of parking spaces for cars/trailers (up to 5 metres in length) within the Exhibition Centre site.</p> <p>B Parking spaces for lorries, trailers, semi-trailers, busses, vans, containers or swap trailers more than 5 metres in length will only be available outside the exhibition site, in the lorry parking area.</p> |
|---|--|

3. Bedingungen | Conditions

- | | |
|---|--|
| <p>3.1 Reservierungen werden nach den jeweils vorhandenen Parkmöglichkeiten außerhalb und zum Teil auch innerhalb des unmittelbaren Ausstellungsgeländes (nur für PKW) vorgenommen.</p> <p>3.2 Der Versand der Parkscheine inkl. Lieferschein erfolgt bis neun Werktage vor Messebeginn.</p> <p>3.3 Geht die Bestellung nach diesem Termin ein, so kann der Parkschein gegen Barzahlung einen Tag vor der Veranstaltung am Verkaufscouter im Last-Minute-Bereich abgeholt werden. Der Verkaufscouter wird am ersten Messetag 12:00 Uhr geschlossen und der Verkauf von Dauerparkscheinen eingestellt. Ab diesem Zeitpunkt sind die Besucherparkplätze P1 oder P2 mit Tagesparkschein zu nutzen.</p> <p>3.4 Ein kostenfreier Rücktritt von Ihrer Bestellung ist bis drei Tage vor Messebeginn möglich und schriftlich mitzuteilen. Erfolgt die Stornierung ab drei Tage vor Messebeginn oder erfolgt keine Stornierung der Bestellung, werden Ihnen die Gebühren in voller Höhe durch die Leipziger Messe in Rechnung gestellt.</p> <p>3.5 Während der Messelaufzeit ist das Parken in den Halleninnenhöfen verboten (Feuerwehr-Evakuierungsflächen).</p> <p>3.6 Die Stellflächengebühr wird für die tägliche Parkzeit während der Messe von 7:00 - 19:00 Uhr berechnet. In den übrigen Zeiten unterliegen die Parkplätze der Leipziger Messe keiner Bewirtschaftung.</p> <p>3.7 Für die Auf- und Abbaupzeiten werden keine Gebühren berechnet. Die dafür erforderliche Einfahrtgenehmigung erhalten Sie an der Messeinfahrt.</p> | <p>3.1 Reservations are made according to the parking spaces available outside and in some cases (for cars only) inside the actual Exhibition Centre site.</p> <p>3.2 Parking permits incl. delivery note will be mailed to you 9 working days before the fair opens.</p> <p>3.3 If your order is received after this deadline, the parking permit can be collected and paid for at the sales counter in the Last Minute Area on the day before the event. The sales counter will close at 12 noon on the first day of the trade fair and no long-stay parking permits will be issued after this time. From this point onwards, visitor parking spaces P1 or P2 are to be used with a daily parking permit.</p> <p>3.4 You may cancel your order up to 3 days before the start of the trade fair. Notice of cancellation must be given in writing. If the cancellation is made less than 3 days before the start of the trade fair or if the order is not cancelled, Leipziger Messe will invoice you for the full amount of the parking charges.</p> <p>3.5 Parking in the courtyards between the halls is prohibited for the duration of the trade fair (emergency evacuation areas).</p> <p>3.6 The parking fee is calculated on the basis of a parking period from 7.00 a.m. to 7.00 p.m. daily. At all other times the Leipziger Messe parking areas are unsupervised.</p> <p>3.7 No fee will be charged for parking during the periods of setting-up and dismantling. The access permit required for this can be obtained at the Exhibition Centre entrance gate.</p> |
|---|--|

